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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 25 oktober 2022  

Aanwezig : Peter van Gerven, Kees Henkelman,            
                                  Hendrik-Jan Melissen, Ben van den Reek,                                                   
                                  Maria van der Sommen, Rob Thieme en Jan Timmers  
                                  (voorzitter). 
Gasten                     : Rutger Janssens (wijkmanager). 
Afwezig  : Desiree Dolle. 
Versie en datum     : versie 1 20221204.  

1. Opening en vaststelling van de agenda.                                                                                                   
Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom.  
Desiree Dolle is in verband met een korte vakantie verhinderd. 
De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld.  
 

2. Mededelingen vooraf. 
Desiree heeft via mail een aantal punten opgevoerd; deze zijn geagendeerd. 
Er zijn verder geen mededelingen vooraf.  
 

3. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven).                                                                
De correspondentielijsten week 36 t/m week 41 2022 geven geen aanleiding tot 
vragen en/of opmerkingen anders dan geagendeerd. 
 

4. Verslag BV 06 september 2022.                                                                                                    
Naar aanleiding van het verslag: 
- Openbare vergadering: Ben van den Reek geeft aan dat we de openbare 

vergadering vandaag zouden voorbereiden; wordt onder punt 8 behandeld. 
Verder vraagt Ben of we nog een vrijwilligersavond gaan organiseren. Na 
discussie wordt beloten om de vrijwilligers voor hun inzet te bedanken zoals 
vorige jaren ook gedaan is. Bedankkaart met attentie die door de 
bestuursleden gebracht worden. Maria zorgt voor de bedankkaart en Ben voor 
de attentie. 

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.  

5. Financiële rapportage 2de tertiaal. 
Er zijn geen opmerkingen en/of vragen. Jan Timmers bedankt Kees Henkelman 
voor het, zoals gebruikelijk, gedegen werkstuk. 
De financiële rapportage tertiaal 2 2022 wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
 

6. Voorstel aftreedschema bestuursleden. 
Kees Henkelman heeft een aan- en aftreedschema voor de bestuursleden 
gemaakt. Dit wordt onder dankzegging goedgekeurd en vastgesteld. Het schema 
zal op de praktijk afgestemd bijgehouden worden. 
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7. Tussentijdse evaluatie huisbezoeken 80+. 

Hendrik-Jan Melissen is van mening dat de aanbeveling van de projectgroep ‘om 
bij aanscherping van de coronamaatregelen de activiteiten ‘coronaproof’ door te 
laten gaan’ door het bestuur overgenomen moet worden. Het bestuur 
onderschrijft dit en wil in voorkomende situaties de activiteiten zoveel als mogelijk 
voortzetten; uiteraard worden hierbij wel de landelijk aangegeven verplichtingen 
aangehouden. 
 
Kees Henkelman vraagt aandacht voor de door de werkgroep gesignaleerde 
‘eenzaamheid’en ‘gevoel van nutteloos zijn’. Hij heeft de indruk dat dit in de 
rapportage voor de wijk Molenhoek hoger ligt dan bij Rosmalen Centrum. 
Besloten wordt om een vertegenwoordiging vanuit de projectgroep te vragen om 
een toelichting te komen geven en met een afvaardiging vanuit het bestuur van 
gedachten te wisselen over mogelijkheden van samenwerking. Peter van Gerven 
zal dit organiseren. 

 
8. Openbare/algemene wijkraadvergadering 22 november. 

Er is verwarring over de aangegeven datum; in de laatste BV is beloten om deze 
vast te stellen op 29 november. Ook deze datum blijkt niet te passen; nu wordt dit 
1 december. (Noot secretaris: bij het maken van de diverse afspraken is gebleken 
dat 1 december ook niet passend is en dat na mailoverleg besloten is om 17 
januari 2023 aan te houden). 
 
Tijdens deze avond, die plaats zal vinden in de zaal van de Laurentiuskerk, zal 
Jan Timmers de opening verzorgen en de werkgroepen BijBomans, Infra, Groen 
en Samen in de wijk zullen een korte presentatie geven over hun werkplannen 
2023. Deze moeten ook gelinkt worden aan ‘Het bestuursakkoord’ college 
gemeente ’s-Hertogenbosch. De diverse werkgroepen zullen hun 
conceptpresentatie inleveren bij Maria van der Sommen, die met ondersteuning 
van Hendrik-Jan Melissen, zal zorgdragen voor een afgestemde layout en digitale 
presentatie.  

 
9. Thema-avond 'Trots op onze groenste wijk van 's-Hertogenbosch', terugblik. 

Het was een succesvolle avond (zo'n 70 aanwezigen). Er was een sterke spreker in het 
eerste deel en in het tweede deel was er veel interactie met de wijkbewoners.  
Ook is aandacht besteed aan het aanstaande afscheid van Bea Wever, als werkgroep 
Groen-lid.  
Er volgt nog een terugblik op de Molenhoek site met foto's.  
De werkgroep gaat de aanwezigen van wie een e-mailadres bekend is een mail sturen 
met een paar vragen over de invulling en beleving van de avond.  
De op de avond aanwezige bestuursleden hebben het ook een goede avond gevonden 
met dank aan de mensen die dit georganiseerd heben. 

 

10. Burendag, terugblik. 
Ook de gehouden ‘Burendag’ was een geslaagde dag. Op voorstel van Desiree 
Dolle wordt deze dag in 2023 herhaald.  

 
11. Wijkschouw. 

Op dit moment vindt er nog afrstemming plaats tussen de vertegenwoordigers 
van de gemeente en de werkgroepen ‘Infra’ en ‘Groen’. Nadat deze afstemming 
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heeft plaatsgevonden kunnen een aantal concrete afspraken op de website 
geplaatst worden. Rob Thieme zal een opzet hiervan naar Maria sturen zodra de 
afspraken bekend zijn. 
 

12.  Bestuursakkoord nieuw college s’-Hertogenbosch. 
De terugkoppeling vanuit de werkgroepen over wat van belang wordt geacht zal 

worden opgenomen in het Jaarplan 2023 en de presentaties tijdens de 

openbare/algemene vergadering van de wijkraad op 17 januari 2023.. 

 
13. Meedenken met de Bossche Koers. 

De gemeente ’s-Hertogenbosch is gestart met het opstellen van een 
Omgevingsvisie. Een eerste stap die gezet is in dit proces, is het opstellen van 
een concept Koersdocument. Hiermee wil de gemeente ons op de hoogte 
brengen van de ontwikkelingen rondom de Bossche Omgevingsvisie en het 
concept Koersdocument ter review aan ons voorleggen.  
 
Peter van Gerven en Ben van den Reek zullen een korte samenvattende reactie 
naar/voor de gemeente opstellen. 

 
14. Rondje langs de werkgroepvelden. 

Bestuur algemeen (Jan Timmers/Hendrik-Jan Melissen).  

• Duurzame polder: Er zijn een aantal bijeenkomsten gehouden en een aantal 
bestuursleden hebben deze bijgewoond. Deze drukbezochte bijeenkomsten 
hadden vaak een wat rommelig karakter, waarbij de verschillende opvattingen 
en ingenomen standpunten duidelijk botsten. Het bestuur blijft de 
ontwikkelingen volgen. 

• Ontwikkelingen Laurentiuskerk: Jan geeft een korte toelichting op de stand 
van zaken. Er zijn nog geen definitieve besluiten genomen over de 
ontwikkeling van de kerk. 

• Ontwikkelingen Kindcentrum de Troubadour: Het ziet er naar uit dat de school 
geen aanspraak meer zal maken op de ruimte die “BijBomans” nu inneemt. Er 
worden een aantal scenario’s doorgenomen. Jan en Rutger zullen nadrukkelijk 
de vinger aan de pols houden.  
 

Bij Bomans (Ben van den Reek). 

• ‘Externe groepen’: Externe groepen die gebruik willen maken van BijBomans 
moeten zelf voor de eigen faciliteiten zorgdragen. 

• Beschikbaar ‘Seniorenbudget’: Wethouder Marianne van der Schoot heeft een 
budget ter beschikking gesteld om senioren te ondersteunen bij het 
wegnemen van eenzaamheid en gevoel van nutteloosheid. Zij heeft via het 
‘Seniorenplatform/beraad’ om voorstellen hiervoor gevraagd. 
Ben stelt voor om voor de kookgroep een bedrag aan te vragen van €750 voor 
bijdragen aan kostenneutraliteit en € 300 voor bijdragen aan neutraliseren van 
de energiekosten. Voor de andere activiteiten bij BijBomans € 500 voor 
kostenneutraliteit voor diverse voorzieningen waaronder consumpties. Het 
bestuur neemt dit voorstel over; Ben zal de aanvragen verzorgen. 
 

Communicatie (Maria van der Sommen).  
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• Website: We krijgen steeds meer verzoeken van derden om gebruik te mogen 
maken van onze website. Dit wordt alleen bij uitzondering voor bijzondere 
thema’s gedaan. 

• Dementievriendelijke wijk: Maria stelt de vraag of Hendrik-Jan als 
portfeuillehouder van projecten een project ‘Dementievriendelijke wijk’  kan 
gaan trekken. 
Ben stelt voor om hier in 2023 een thema-avond ‘Dementie en hoe hier mee 
om te gaan?’ voor te organiseren. Het bestuur zal de mogelijkheden hiertoe 
nader verkennen. 

 
Financiën en Fondsenwerving (Kees Henkelman). 

• Kees meldt dat de kookclub zelf een overeenkomst met de tennisvereniging 
heeft ondertekend. Ben zal contact met de kookclub opnemen. 
 

Samen in de wijk (Peter van Gerven). 

• Na de burendag nog geen nieuwe activiteiten gepland. De bewoners-
/werkgroep moet weer een nieuwe bijeenkomst plannen. Plaatsen van 
ínterviews ‘Buurtbijen’ in nieuwsbrief. 
 

Openbare ruimte en groen “Groen” (Desiree Dolle). 

• Geen verdere bijzonderheden; Desiree heeft haar punten per mail ingebracht 
en deze zijn al meegenomen. 
 

Ruimtelijke ordening en verkeer “Infra” (Rob Thieme).  

• Rutger maakt melding van een bezwaar tegen het plaatsen van een electrische laadpaal. 
Verder geen bijzonderheden.  
 

15. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag. 
Er komt niets meer ter tafel en van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
 

16. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng. 

 
 

De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend 
bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de 
geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, 
verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de 
ontvangst hiervan.  
 

 


